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91.93% 148

2.48% 4

3.11% 5

2.48% 4

F1 I vilket sammanhang besökte du Säkerhetsparken?
Svarade: 161 Hoppade över: 0

TOTALT 161

# OTHER (PLEASE SPECIFY) DATE

1 Som partner & leverantör. 12/16/2024 7:55 PM

2 Kick-off 12/16/2024 10:02 AM

3 Bokade upp ett antal kollegor som besökte Säkerhetsparken 12/12/2024 8:14 AM

4 Samarbete 12/12/2024 7:15 AM
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93.79% 151

3.11% 5

3.11% 5

F2 Vi vill vara en inspirerande och inkluderande plats för utbildning och
nätverkande för alla som arbetar i och omkring byggbranschen. Stämmer

med din upplevelse?
Svarade: 161 Hoppade över: 0

TOTALT 161

# FRITEXT, UTVECKLA GÄRNA DATE

1 Med undantag att föreläsare var oerhört dryg. 12/16/2024 10:53 AM

2 Jag tycker att sättet att kommunicera från den som ledde utbildningen var inte neutral i sin
inställning.

12/12/2024 7:58 PM

3 Fick mycket positiv respons från dem som var och besökte er 12/12/2024 8:14 AM

4 För dom som aldrig varit på ett bygge kanske, men inte för proffs. 12/12/2024 7:47 AM

5 stämmer bra med det ni skriver, men det är otroligt lite inriktad på service inom byggbranschen 12/12/2024 7:24 AM
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76.40% 123

7.45% 12

16.15% 26

F3 Säkerhetsparkens mål med utbildningen är att ni ska förbättra er
arbetsmiljö på företaget – gjorde utbildningen skillnad när ni kom hem?

Svarade: 161 Hoppade över: 0

TOTALT 161

# FRITEXT, UTVECKLA GÄRNA DATE

1 Jag tog med mig mycket från er men sen ska det implementeras också 12/20/2024 4:32 PM

2 Ja, men det kommer ta sin tid. 12/18/2024 3:29 PM

3 Jag var där som utbildare. 12/16/2024 7:55 PM

4 bla att vi kompletterar arbetsberedning med räddningsplan 12/16/2024 2:46 PM

5 Inget som berörde mig. Dock är ju kunskapen bra att ha. 12/16/2024 12:03 PM

6 Vi är på rätt väg och fick det bekräftat 12/16/2024 10:53 AM

7 Ingen förändring, tänker redan arbetsmiljö. 12/16/2024 10:52 AM

8 Nej, jag hade förväntat mig mer specifika lärdomar av besöket på er säkerhetspark 12/16/2024 10:02 AM

9 Många bra tankar och synpunkter 12/13/2024 1:17 PM

10 Jobbar på ekonomiavdelningen så inte direkt aktuellt för mitt jobb. 12/13/2024 8:32 AM

11 Inte direkt ,men visst fick jag några tips inför framtiden 12/12/2024 12:48 PM

12 Arbetar mest med förberedelser inför pågående projekt just nu. Fick med mig en del ny
kunskap som vi kommer ha användning för när produktionen drar igång.

12/12/2024 12:45 PM

13 Nja 12/12/2024 11:36 AM

14 I förlängningen genom att vi kan vara mer observanta på vissa saker på byggarbetsplatsen 12/12/2024 9:48 AM
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15 Jättebra park men det behövs mer insatser än ett besök för att förbättra arbetsmiljö på lång
sikt.

12/12/2024 9:27 AM

16 Vi fick nog med oss en del, framförallt goda insikter och förståelse för sammanhållning och hur
viktigt attityd är.

12/12/2024 9:04 AM

17 Fick mer kunskap att använda i vardagen. 12/12/2024 9:01 AM

18 Ger medvetenhet och ett tillfälle för reflektion om det finns GAP i vårt egna säkerhetsarbete 12/12/2024 8:54 AM

19 Jag arbetar på HR och sitter på kontoret hela dagarna, har inte märkt av skillnad och inte heller
haft möjlighet att följa upp.

12/12/2024 8:50 AM

20 VR kvartsdamm var uppskattat 12/12/2024 8:44 AM

21 De fick bra "Reminders" och bra uppdaterat "tänk och riskbedömning" 12/12/2024 8:14 AM

22 Det fanns produkter som var bra att få se i verkligheten men väldigt lite kunskap om dom när
man väl frågade utöver det som gemeneman redan vet.

12/12/2024 7:47 AM

23 Jobbar inte i företag me ser att ert engagemang och utbildning kommer leda till förbättrad
arbetsmiljö.

12/12/2024 7:46 AM

24 vet ej 12/12/2024 7:39 AM

25 Även om det är saker som man vet om så blir det ett uppvaknade att få se möjliga följder. 12/12/2024 7:34 AM

26 sitter endast i service och försäkringsskador i privata sektorn så tyvärr gjorde det inte så
mycket för mig. då det inte var något son involverade inom service ansåg jag

12/12/2024 7:24 AM
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86.25% 138

3.75% 6

10.00% 16

F4 Vad tyckte du om utbildaren?
Svarade: 160 Hoppade över: 1

TOTALT 160

# FRITEXT, UTVECKLA GÄRNA DATE

1 Bland de bästa jag varit med om 12/20/2024 4:32 PM

2 Jag var där som utbildare. 12/16/2024 7:55 PM

3 Bra och tydlig info när vi var utomhus. Inomhus var det många referat till sportsammanhang
och ledarskap inom föreningslivet, jag tycker att det är missvisande att referera till ett
ledarskap mellan tränare/ledare och utövare inom idrotten/föreningslivet. I arbetslivet så är
förhållanden inte samma sak, här är man kanske en lönesättande chef som ska ta beslut som
leder företaget framåt eller beslut som gör att företaget inte stannar eller går bakåt.

12/16/2024 12:04 PM

4 Dom var olika bra kan man säga. 12/16/2024 12:00 PM

5 Tyvärr inte så bra. Hade översittarstil och inte koll på vilka vi på SFV är och vad vi gör. Borde
ställa frågor till den som bokar innan vad vi gör redan idag. Nu var det mycket som var
självklart - men det framfördes på ett stöddigt sätt.

12/16/2024 11:22 AM

6 Dryg med förutfattade meningar om mycket. 12/16/2024 10:53 AM

7 Svårt att ta till sig kunskapen när man känner sig som "fel" 12/12/2024 7:58 PM

8 lite överdriven, nivån var inte i linje med kompetensen i gruppen. 12/12/2024 4:24 PM

9 Björne 12/12/2024 4:04 PM

10 Lite för "grabbig" framtoning för en beställarorganisation. Detta behöver tonas ner vid
kommande utbildningstillfällen.

12/12/2024 1:48 PM

11 Bra och engagerad, men jag upplevde att beställarperspektivet saknades. 12/12/2024 9:48 AM
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12 Det var på en för låg nivå för oss 12/12/2024 9:46 AM

13 Egentligen inspirerande men en av de två var väldigt forcerande och anklagande. Metoden
fungerade inte på vår grupp som kände irritation efteråt. 80% var bra i sak men
beroendeframkallande på företag, LOU och upphandlingsform av en entreprenad så hade han
inte rätt i allt men utgick från det istället för att vara inlyssnande så dialogerna blir givande och
trovärdiga. För övrigt jättebra! Bra med de praktiska exemplen ute. Tex ljudväggen gav bra
insikt.

12/12/2024 8:54 AM

14 Det hade varit bra med ett större beställarperspektiv 12/12/2024 8:14 AM

15 Fick även här återkoppling om bra utbildare 12/12/2024 8:14 AM

16 Utspel om ledarskap och hur man ska prata med andra bör denna person hålla för sig själv.
Helt separerat från verkligheten och har inte den kompetensen.

12/12/2024 7:47 AM
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87.58% 141

6.21% 10

6.21% 10

F5 Vad tyckte du om upplägget inne i klassrumet?
Svarade: 161 Hoppade över: 0

TOTALT 161

# FRITEXT, UTVECKLA GÄRNA DATE

1 Kunde gärna varit lite längre för min del 12/20/2024 4:32 PM

2 kommer inte ihåg så noga då det är rätt längesedan vi var där. 12/16/2024 12:00 PM

3 Det var absolut bra, men det här vi fick gå igenom var på en basic nivå och inget var nytt för
oss som jobbat inom bygg i många år

12/16/2024 10:02 AM

4 Bra med någon som ställer de "jobbiga" frågorna 12/13/2024 1:17 PM

5 se ovan 12/12/2024 4:24 PM

6 Det bästa var att det pratades mycket om att alla kan bidra till en bättre arbetsmiljö. 12/12/2024 10:19 AM

7 Vissa delar bra men brand var inte bra 12/12/2024 9:46 AM

8 Men lärarna behöver ha förståelse för kundernas olika upplägg och möjligheter. Ej trovärdigt att
ni pratade om kollektivt fallskydd i 20 min. Något ni säljer? Funkar inte med LOU.

12/12/2024 8:54 AM

9 Hade önskat mer fokus utifrån oss som byggherrar 12/12/2024 8:14 AM

10 För utdraget 12/12/2024 7:44 AM

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

Bra/intressant

Mindre
bra/ointressant

Fritext,
utveckla gärna

SVARSVAL SVAR

Bra/intressant

Mindre bra/ointressant

Fritext, utveckla gärna



Kundundersökning Byggbranschens säkerhetspark - vi ser fram emot din feedback!

8 / 16

91.19% 145

3.77% 6

5.03% 8

F6 Vad tycker du om upplägget utomhus vid de olika scenarierna?
Svarade: 159 Hoppade över: 2

TOTALT 159

# FRITEXT, UTVECKLA GÄRNA DATE

1 Tiden räckte inte riktigt till att se och göra alla moment utomhus 12/16/2024 2:38 PM

2 Ingen utbildning 12/16/2024 10:52 AM

3 Hade gärna testat på och sett mer. 12/16/2024 10:10 AM

4 tror det e bra å anpassa det till vilken verksamhet man bedrivet. arbete på tak är inget vi
pysslar med tex.

12/12/2024 5:03 PM

5 Mycket bra! Gärna mer hinder i tältet. Taket var intressant. Enda dåliga var er metodik på
klämskadan under tungt element. Blir fel när metodiken är att förminska deltagarna.

12/12/2024 8:54 AM

6 Jätteintressant! Blev så imponerad av vad alla kollegor gör om dagarna :) 12/12/2024 8:50 AM

7 Bra men vi hann inte med fallskydd vilket hade varit bra 12/12/2024 8:44 AM

8 Kan vara svårt att boka utbildningar vintertid med långa perioder utomhus 12/12/2024 7:15 AM
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84.38% 135

15.63% 25

F7 Saknar du något scenarie/station utomhus?
Svarade: 160 Hoppade över: 1

TOTALT 160

# JA, UTVECKLA GÄRNA DATE

1 Hade gärna sett en station som handlar om ställningar och hur man som beställare "enkelt"
kan se om något är fel ur säkerhetssynpunkt.

12/18/2024 3:29 PM

2 Mer inriktning på ROT/underhåll 12/18/2024 1:53 PM

3 Mer prova på hur det känns att tex hänga i sele. 12/16/2024 2:38 PM

4 Mer invändigt inne i bostäder och bef. lokaler 12/16/2024 12:10 PM

5 Vikten av TA-plan för att förebygga säkerhet för tredje man 12/16/2024 10:53 AM

6 Utbildning 12/16/2024 10:52 AM

7 Vet inte vad kanske, hade en förväntning om mer praktiskt. 12/16/2024 10:10 AM

8 Svårare övningar 12/16/2024 10:02 AM

9 Scenario med verkliga maskiner (grävmaskin, hjullastare) 12/16/2024 10:02 AM

10 . 12/16/2024 9:59 AM

11 Möjligen något mer kring trycksatta slangar etc. 12/13/2024 1:17 PM

12 Utfackningsvägg, risker vid montage 12/13/2024 8:20 AM

13 Mycket bra som det är, men alltid positivt att utvecklas vidare 12/12/2024 12:05 PM

14 Det finns alltid mer att lära men jag tycker att det tog upp de stora och viktiga bitarna 12/12/2024 11:07 AM

15 Hade varit intressant med brunnsborrning. Rigg, kompressor, luft-och kaxslang. Arbete med
tryck på upp till 35 bar kräver sin säkerhetszon.

12/12/2024 9:00 AM

16 Finns massor. Tex avspärrningar under tunga lyft, mer fokus på det farligaste som brand-
betydelsen av brandvakt och släckanordning. Hur kan man genomföra våningsmöten för
kommunikation som alltid är en utmaning etc.

12/12/2024 8:54 AM
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17 Var inte på alla stationer. Men det vi såg var bra 12/12/2024 8:50 AM

18 Tunga lyft 12/12/2024 8:44 AM

19 Vi berörde några områden, och ni hade så många fler man kunde gå igenom men tiden hanns
inte med.

12/12/2024 8:38 AM

20 Z 12/12/2024 8:20 AM

21 Vi saknade en station för Bryt och lås. 12/12/2024 7:37 AM

22 Ställning, tak, allmänt risk , har jobbat stor del av yrkesliv med stum kompletteringar inomhus 12/12/2024 7:35 AM

23 där var inget som involverade service, vi som alltid jobbar hemma hos privata människor som
ex

12/12/2024 7:24 AM

24 Scenario med verkliga maskiner (grävmaskin, hjullastare) 12/12/2024 7:08 AM

25 Dagis 12/12/2024 7:06 AM
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74.36% 116

25.64% 40

F8 Vad bör vi utveckla/förbättra/förändra?
Svarade: 156 Hoppade över: 5

TOTALT 156

# FRITEXT, UTVECKLA GÄRNA DATE

1 För min del är det att ni fortsätter att följa branschens utveckling och hålla det up-to-date 12/20/2024 4:32 PM

2 Att innan besöket/utbildningen på Säkerhetsparken få svara på några frågor ex. största
riskerna i projektet eller i mitt arbete, största säkerhetsutmaningarna projektet/gruppen har och
därefter utgår från det vid besöket/utbildningen.

12/19/2024 4:11 PM

3 Fler behöver gå utbildningen så färre blir skadade, dödade. 12/16/2024 7:55 PM

4 Ni kanske har olika inriktning beroende på vilka som är på besök, Men vår grupp var mycket
tjänstemänn och många från HK. Det behövs nog en annan inriktning än när yrkesarbetarna är
på plats.

12/16/2024 12:04 PM

5 Läs på om de som kommer, tycker föreläsarens stil fungerade på gymnasieelever men inte på
vuxna.

12/16/2024 11:22 AM

6 Gärna ha med en HLR och förstahjälpen utbildning som komplement 12/16/2024 10:53 AM

7 Ändra attityd gentemot beställare 12/16/2024 10:52 AM

8 Ev anpassa innehållet ännu mer till gruppen, många Projektägare och projektledare deltog i vår
grupp. Kanske fokus på arbetsmiljöfrågan i tidigt skede.

12/16/2024 10:51 AM

9 alltid bra att ta reda på vilka som deltar vid respektive utbildningstillfälle, deras arbetsuppgifter,
så att budskap och innehåll kan riktasw tydligt till målgruppen

12/16/2024 10:28 AM

10 det går alltida att förbättra, men som helhet tyckte jag det var bra. 12/16/2024 10:27 AM

11 . 12/16/2024 10:10 AM

12 Kanske ha olika nivåer av era utbildningar? basic, medel och svår så att varje företag kan välja
själva vid bokning

12/16/2024 10:02 AM

13 Det var superbra. Kommer inte på något direkt. Men det finns alltid plats för utveckling. 12/16/2024 7:42 AM
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14 Hade varit bra om ni kunde finnas på fler ställen. 12/15/2024 10:03 AM

15 Arbeten med trycksatta slangar, roterande saker 12/13/2024 1:17 PM

16 Svårt att säga , inte min avdelning. Se tidigare svar 12/13/2024 8:32 AM

17 har beskrivit i andra frågor 12/12/2024 7:58 PM

18 se punkt 4. 12/12/2024 4:24 PM

19 Vet att ni har en mängd tankar och planer. Involvera samarbetspartners, workshopa mer! Så
intressant

12/12/2024 3:10 PM

20 Se kommentar på fråga 4. 12/12/2024 1:48 PM

21 Nej ,inte mer änatt följa med och ligga i framkant i vad som kommer som nytt 12/12/2024 12:48 PM

22 Mycket bra som det är, men alltid positivt att utvecklas vidare 12/12/2024 12:05 PM

23 Min förhoppning var att det skulle vara fler "testmoment" att utföra fysiskt än bara teori.
Kanske går att utveckla framåt?

12/12/2024 10:17 AM

24 Lyssna på deltagarna, sluta mansplaina. 12/12/2024 10:16 AM

25 En park längre söderut 12/12/2024 10:05 AM

26 Ni måste ha förståelse för beställarrollen. Det är inte realistiskt att en offentlig beställare ska
göra en LOu-upphandling av ställningsbyggaren/taksäkerhet innan entreprenören handlas upp

12/12/2024 9:48 AM

27 Nivåindela utifrån förkunskaper hos deltagarna 12/12/2024 9:46 AM

28 Fler praktiska scenariobaserade övningar med deltagarna och kopplingar till verkliga incidenter. 12/12/2024 9:27 AM

29 Något som var väldigt bra var stationen om fallolyckor och där känns det som det finns ännu
mer att lära. Det var nog där vi stötte på flest svårtlösta problem och kunskapsluckor. Detta
går att lägga ännu större vikt på.

12/12/2024 9:04 AM

30 Arbetsmiljö är mycket pga machokultur. Ni behöver behöver se på er själva. Era skämt,
metodik, den ens ledaren var väldigt macho. Fundera på hur ni kan vara förebilder för era olika
kunder. Kan man leda byggen/ arbetare utan att vara macho?

12/12/2024 8:54 AM

31 Starta en park i skåne 12/12/2024 8:50 AM

32 Z 12/12/2024 8:20 AM

33 Se ivan 12/12/2024 8:14 AM

34 Tyckte att det var bra med möjlighet att vi i förväg kunde förmedla vilket fokus vi ville prioritera 12/12/2024 8:14 AM

35 Kapa dom första 2 timmarna och gör detta till en bra halvdag istället med hjärt och
lungräddning

12/12/2024 7:47 AM

36 Fortsätt som nu gör. Det är en fantastik möjlighet ni ger företag! 12/12/2024 7:46 AM

37 som ovan 12/12/2024 7:24 AM

38 Följa med i utvecklingen av maskiner och arbetsmetoder. Så man inte besöker er och får
känslan av att "sådär gjorde vi för 10 år sen"

12/12/2024 7:19 AM

39 Tänk på att folk blir trötta på eftermiddagen och börjar tänka på hemfärden 12/12/2024 7:16 AM

40 Inrikta er på förskolor 12/12/2024 7:06 AM
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10.32% 16

72.90% 113

16.77% 26

F9 Kan du se Säkerhetsparken som en samarbetspartner kring utbildning
av personalen och att vi anpassar utbildningar efter ert behov?

Svarade: 155 Hoppade över: 6

TOTALT 155

# FRITEXT, UTVECKLA GÄRNA DATE

1 Absolut men tyvärr har jag ingen bestämmande rätt där men har lagt det som förslag till
cheferna

12/20/2024 4:32 PM

2 Ja, framförallt vid uppstart av nytt projekt och inför produktionsstart. 12/19/2024 4:11 PM

3 Kommer säkert våra chefer göra;) 12/17/2024 6:22 PM

4 Jag tar inga sådana beslut 12/16/2024 12:03 PM

5 Fel ort, men annars är det bra. Verksamma enbart i GBG 12/16/2024 10:46 AM

6 Absolut men Sthlm är tyvärr för långt för oss att åka framöver så i dagsläget blir det ett nej 12/16/2024 10:39 AM

7 Se fråga 8 12/16/2024 10:28 AM

8 Jag ansvarar inte för detta hos oss. 12/16/2024 10:10 AM

9 Säkert. Med vi är i Skåne. Och är bara anställd. 12/16/2024 7:42 AM

10 sättet att utbilda är inte ok. det var delvis mer en uppläxning 12/12/2024 7:58 PM

11 inte aktuellt 12/12/2024 4:24 PM

12 Ja, men vi är så utspridda över landet så här handlar det mer om att vi logistiskt ska få ihop
det

12/12/2024 3:10 PM

13 Ja men det är inte jag som bestämmer 12/12/2024 11:36 AM
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14 inte min fråga i företagsperspektiv 12/12/2024 11:30 AM

15 Det är inte jag som beslutar men jag skulle rekomendera det om jag fick frågan 12/12/2024 11:07 AM

16 Kanske, men jag ansvarar ej för detta. 12/12/2024 10:17 AM

17 Nej, var inte nöjd med utbildaren. 12/12/2024 10:16 AM

18 Tycker absolut vi ska besöka er fler gånger, dock inte jag som är utbildningsansvarig hos oss
därför kryssade jag inte i "JA"

12/12/2024 9:04 AM

19 Har resurser internt på bolaget 12/12/2024 8:59 AM

20 Ej aktuellt utifrån min roll 12/12/2024 8:54 AM

21 Z 12/12/2024 8:20 AM

22 Ja men det får huvudkontoret ta hand om. 12/12/2024 8:16 AM

23 Ja, Har funderingar på att boka in någon form av tex kick off eller personal träff med fokus
arbetsmiljö ute hos er under 2025

12/12/2024 8:14 AM

24 Jag kommer fortsätta marknadsföra er och era utbildningar 12/12/2024 7:46 AM

25 Kanske 12/12/2024 7:39 AM

26 Det gör vi redan 12/12/2024 7:16 AM
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80.29% 110

19.71% 27

F10 Om du svarat Ja på tidigare fråga, ange gärna din e-postadress så tar
vi kontakt

Svarade: 137 Hoppade över: 24

TOTALT 137

# JA, KONTAKTA MIG PÅ E-POST: DATE

1 andreas.bergh@leemanentreprenad.se 12/20/2024 4:32 PM

2 veronica.axeen@einar.mattsson.se 12/19/2024 4:11 PM

3 malin.arvidsson@olovlindgren.se 12/18/2024 3:29 PM

4 patrik.malmsten@solorbioenergi.com 12/16/2024 11:05 AM

5 MetrolitService 12/16/2024 10:46 AM

6 jobb.konsulten@gmail.com 12/16/2024 10:34 AM

7 camilla.blomqvist@oljibe.se 12/16/2024 10:05 AM

8 ulf.skogum@xervon.se 12/16/2024 9:59 AM

9 mattias.gustafsson@borrforetagen.se 12/13/2024 1:17 PM

10 patrik.karlsson@veidekke.se 12/13/2024 11:43 AM

11 om det sker på ett mer neutralt sätt o inte skapa syndablock eller rikta fel 12/12/2024 7:58 PM

12 eriksanx@inbox.lv 12/12/2024 5:54 PM

13 tommy.johansson@bravida.se 12/12/2024 4:04 PM

14 sylvia@h2entreprenad.se 12/12/2024 3:10 PM

15 christer.rosander@himmelsta.se 12/12/2024 12:48 PM

16 mikael.eriksson@betege.se 12/12/2024 10:13 AM

17 johan.andersson@borrforetagen.se 12/12/2024 9:00 AM

0% 10% 20% 30% 40% 50% 60% 70% 80% 90% 100%

Nej tack

Ja, kontakta
mig på e-post:

SVARSVAL SVAR

Nej tack

Ja, kontakta mig på e-post:
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18 Pierre.lindahl@servicekuben.se 12/12/2024 8:50 AM

19 sofia.othelius@oljibe.se 12/12/2024 8:50 AM

20 Z 12/12/2024 8:20 AM

21 veronica.warneskog@ebab.se 12/12/2024 8:14 AM

22 madelene.asell@metrolit.se 12/12/2024 8:05 AM

23 david.hemmingsson@uppsalavatten.se 12/12/2024 8:00 AM

24 inte jag som sköter detta, mikael berg på byggmästarn i skåne 12/12/2024 7:24 AM

25 arvi.laigar@metrolit.se 12/12/2024 7:22 AM

26 Har redan kontakt 12/12/2024 7:15 AM

27 simon.clausen@himmelsta.se 12/12/2024 7:11 AM


